

# GYKM-B全自动高速水性印刷机

产品名称	GYKM-B全自动高速水性印刷机
公司名称	东光县立飞包装机械有限公司
价格	1000000.00/台
规格参数	加工定制:是 型号:gykm-b 外形尺寸:100000*100000
公司地址	东光县连镇镇李四维村
联系电话	03177751098 13700372085

## 产品详情

gykm-a全自动高速水性印刷开槽模切机高配型	
gykm-a automatic high-speed plexo printing slotting die-cutter high standard	
功能与特点：	
<p>电脑调整，换单更快，操作方便。 整机墙板、重要部件，均由高精度加工中心制做，数控磨床研磨而成。 传动轴、辊材质均为优质钢，高精度动平衡校正，镀硬铬、表面研磨。 传动齿轮材质为20crmnti合金钢，渗碳淬火处理，硬度为hrc58-62研磨而成，达国家六级标准，长期使用，套色精度高。 整机主要传动部位采用免键连接环，消除连接间隙，适合长期高速印刷。 整机喷淋式润滑，附设机油自动平衡装置。 自动归零，自动复位。 pmlink控制网络mcgs软件、西门子低压电器，主机变频控制省电达30%。 双轴开槽配置，整机生产管理，电脑控制系统，单轴开槽配置，整机电脑控制系统。 网辊；可选用金属网辊或陶瓷网纹辊，网辊线数可根据用户要求选择。</p>	
function and characteristics :	
<p>computer order storage and adjustment, faster order update and convenient operation. complete machine wallboard and other important pieces are all made by high precision process center and grinded by digit-controlled grinder. all the transmission axle and rollers are made of high-quality steel with high-precision dynamic balance, plated with rigid chrome and grinded surface. the transmission gear adopts the high-quality steel, which is grinded after heat-treatment, after long use, it still maintains the high topping precision. the main machine transmission parts adopt the hand-free connection ring to eliminate the interval, suit able for long-term high speed printing. the whole</p>	

machine undergoes the spray lubrication and is equipped with engine oil automatic balance facilities. it possesses the print, die-cutting, slotting memory function, which could return to zero and re-set automatically. pmlink control network, mcgs software, siemens low voltage electric appliance and host frequency conversion control, 30% electricity saving. double axle slotting to configure whole machine production management computer control system and single axle slotting to configure whole machine production management computer control system customer can choose use steel anilox roller or ceramic roller, the lines of the anilox roller can be chosen according to the customer use

主要技术参数 (main technical parameter) :

gykm-b全自动高速水性印刷开槽模切机标配型

gykm-b automatic high-speed plexo printing slotting die-cutter standard

功能与特点 :

整台机器按照高要求可靠性功能而设计制造, 整机操作人性化设计, 能在短时间内进行设定、修正、执行、更换、记忆功能, 并以精确数据显示。所有传动辊材质均为优质钢, 镀硬铬, 表面研磨。传动齿轮: 材料40铬钢高频淬火高精度磨齿达国家6级标准。主要传动轴采用免键连接, 减少连接间隙, 保证印刷套印精度。机油自动平衡装置, 保持各单元油面平衡。整机采用plc控制, 具有归零, 记忆等功能(可选用plc结合触摸屏控制) 前缘式进纸方式。网辊; 可选用金属网辊或陶瓷网纹辊, 网辊线数可根据用户要求选择。

function and characteristics :

designed according to the high request and the reliable function, the operation of the machine is humanization, can accomplish the setting, revision, implement, replacing and memories function in a short time, and display with an exact data. all the drive rollers adopted high quality steel materials, hard chromium plating and the surface treated by lapping finish. transmission gears use 40 chrome steel after high-frequency quenching and gear grinding in accordance with national level 6 standard. the main drive roller adopts keyless connect, decrease the connection gap, guarantee the printing precision. lubricate oil automatic balance device, keep the equal oil level equal in each unit. the machine adopts plc control, with automatic zero return and memories function. use sun feeder for feed the cardboard. customer can choose use steel anilox roller or ceramic roller, the lines of the anilox roller can be chosen according to the customer

主要技术参数 (main technical parameter) :

"GYKM-B全自动高速水性印刷机"的加工定制为是, 型号是GYKM-B, 外形尺寸为100000\*100000, 重量是100000 (kg), 品牌为立飞, 包装是透明膜, 压印形式为圆压圆模切机, 根据自动化程度是自动